
1 Mötet öppnas 
 
2 Val av ordförande och sekreterare för mötet 
Jonathan Lane ordförande och Daniela Edvinsson sekreterare 
 
3 Fastställande av röstlängd 
 
9 stycken - Jonathan Lane, Ottilia Ljung, Bo Blomkvist, Rebecca Lindqvist, Emil Stille, 
Lennart Arfvidsson, Moa H Broman, Ida Dessin och Daniela Edvinsson.  
 
Louise Möller - adjungerad 
 
4 Val av två rösträknare – Emil och Rebecca och protokolljusterare Bo 
 
5 Godkännande av mötets utlysning 
Alla godkänner 
 
6 Godkännande av dagordning 
Inga punkter läggs till. Dagordning godkänns.  
 
7 Styrelsens verksamhetsberättelse 
Louise Möller presenterar verksamhetsberättelsen, finns som bilaga till årsmötets handlingar.  

- 2023 förening inleddes  
- Johan Stenbeck lämnade in sin post 
- Fyra stycken styrelsemöten varav två stycken digitala 
- Många medlemmar och få styrelsemedlemmar. Plattform och kontaktnät 
- 2 aktiviteter per år, en i Kalmar och en i Karlskrona 
- Avgift 
- Kommunikation via mejlutskick 
- Nås via Sveriges arkitekters hemsida 
- Livesändning av arkitekturgalan Västerport 
- Växjö, event  
- Få aktiviteter, låga kostnader – ökad behållning på kontot 

 
8 Resultaträkning: Skickas separat 
209 999 kr i början 1,5 år efter har intäkterna ökat 269 202 
 
9 Revisionsberättelse 
Emil Stille – Föreningen har koll på ekonomin och ligger i linje med föreningens syfte som 
lokalförening. Inga anmärkningar. Finns resurser att göra aktiviteter. Läggs till handlingarna.  
 
10 Styrelsens ansvarsfrihet för 2023 
Ingen däremot.  
 
11 Val till lokalföreningens styrelse 
Jonathan Lane – Kassör och ordförande 
Rebecca Lindkvist – Sekreterare 
Linda Almljung Törngren – styrelseledamot 
Louise Möller – Adjungerad styrelseledamot 
 
Ingen däremot. 
 
12 Val av revisorer 
Emil Stille fortsätter nästa år. 



Ingen däremot.  
 
15 Val av valberedning 
Emil Stille (är sammankallande), Ida Dessin, Daniela Edvinsson 
 
16 Motioner till årsmötet 
Inga motioner.  
 
17 Verksamhet 2023 
Planer finns på vandring med Ivar Wenster mot slutet av sommaren eller början av hösten. 
Det går bra att tipsa om aktiviteter. Förslag just nu är bussresa till Louisiana och att sända 
arkitekturgalan nästa år. Efter kontakt med kansliet finns tankar om att ta hit stadsarkitekten i 
Stockholm. Även Emina Kovacic skulle kunna bjudas in till något liknande evenemang. Hör 
av er om ni får tankar och idéer som ni vill genomföra.  
 
Bo: I Växjö gick man runt till de olika arkitektkontoren, samt Växjö kommun där man fick visa 
några slides på vad man är stolt kring och sysslar med. Kollegialt, snittar och dryck. 
Presentation en kvart, halvtimme. Träffas under enkla förhållanden och ungefär 1,5 timme.  
 
I vår förening skulle man kanske kunna vara på Dockside eller kommunens lokal. 
 
Emil: Lokala arkitekturpriset, uppmärksammat och bedömandet av olika projekt. Skulle 
kanske engagera fler. Kanske kan man få ihop en jurygrupp till nästa år och kombinera det 
med ett årsmöte.  
 
Jonathan: Många föreningar har samma problem som Blekinge-Kalmar.  
 
Ida: Digital bokcirkel, arkitektur/gestaltad livsmiljö.  
 
Lennart: För några år sen hade man en träff i Västervik, fyra stycken kom och det var trevligt.  
 
Man kan boka en buss eller samåka i bil för att underlätta att resa.  
 
18 Medlemsavgift 2023 
Avgiften är idag 20 kronor i månaden. Förslag att inte höja avgiften då ekonomin fortfarande 
är god.  
 
Ingen däremot. 
 
19 Avtackning av avgående styrelsemedlemmar 
Daniela Edvinsson – sekreterare 
Elena Bäcklund – Styrelseledamot 
Johan Stenbäck - Ordförande 
 
20 Mötet avslutas 
 


